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DATO 21. maj 2024 

STED DcH Slagelse 

DELTAGERE Kristine Rye Svendsen Marianne Knudsen, Hans Devantier, Karina An-
dersen, Louise Østengaard, Josefine Sachs, Charlotte Johansen, Brian 
Thomsen, Christian Zahle Madsen, Jesper Johansen og Karin Nielsen 
(ref.) 

AFBUD Ingen 

 

1.  Formanden har ordet 

• HB har en nyt design på vej til hjemmesiden, det skal bruges af 

kredse og landsforeningen, men bliver frivilligt for lokalforenin-

ger 

 

• Tilbud indhentet på at kunne knytte flere konti til kørsel fra 

app’en.  

 

• Kristine har fået en forespørgsel fra en hundemassør i hendes lo-

kalområde om kredsen vil indgå i et samarbejde.   

o Vi blev enige om at det må være noget de enkelte lokal-

foreninger selv laver aftaler om. Kristine henviser til lo-

kalforeningerne i lokalområdet.  

 

• Forespørgsel fra Maibritt Åkirkeby om tilskud til kørepenge til 

kurser,  

o Maibritt får p.t. betalt bro og færge, og kredsen vil ikke yde 

yderligere tilskud, andre i kredsen kan også have mange kilo-

meter til kurser. 

 

• Christian, Næstved undrede sig over at der kommer fakturaer fra 

Klubmodul for brug af Charlotte Kjær. Det må være en system-

fejl. Kristine tager de med til næste HB-møde.  

 

• Kristine forventer at få tilsendt nye vedtægter fra en lokalfor-

ening, hvad skal hun gøre ved dem. 

o De skal til Jan i sekretariatet  
 

2.  Kasseren har ordet 

• Kort om regnskabet. Enkelte kommentarer vedr. uddannelse som 

blev afklaret.  
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• Problemer med Klubmodul vedr. bogføring, kræver stort set kon-

takt til Klubmodul hver gang der skal laves noget. Josefine sam-

ler sammen og skriver til Jan i Sekretariatet. Kristine vil også 

gerne orienteres så det kan komme med på et HB møde. 

 

• Nyt udgiftsbilag er stadig under udarbejdelse og der kommer 

også en vejledning til det.  

 

• Christian informerede om at han arbejder på at få sat noget 

bookingsystem op til leje af det nye agilityudstyr. 
 

3.  Betaling for køkkenpersonale på IGU 2024  

Der kommer mange på IGU i efteråret og derfor har uddannelsesudval-

get bedt om at vi drøfter muligheden for at betale for mere end 1 køkken-

hjælp. Det vil måske også betyde at flere lokalforeninger vil byde ind 

med lån af klubhuse.  Alle enige om at det er en god idé og reglen er for 

honorering af køkkenhjælp er herefter at hvis der er mere end 12 kursi-

ster må der opkræves betaling for 2 køkkenhjælpere.  
 

4.  Afklaring af deltagerbegrænsning 

På det seneste kredsrådsmøde i april 2024 blev det besluttet at det vil 

være muligt at sætte deltagerbegrænsning til A/E- konkurrencer. Det har 

medført lidt diskussion internt i kredsbestyrelsen.  

 

Vi drøftede derfor beslutningen og fik bl.a. afklaret at det ikke konflikter 

med nogen orienteringer. Vi drøftede også hvordan det kunne fungere. 

Hans sender nyhedsbrev ud.   

  

5.  Kredsmappen 

Kristine har lavet et forslag til indholdsfortegnelse som vi drøftede  

 

På næste fysiske møde den 26. august hos DcH Stevns er planen at vi 

skal fortsætte arbejdet med kredsmappen. Hvert bestyrelsesmedlem skal 

sende en kort beskrivelse på max 100 ord til Karin. Det skal være en be-

skrivelse af hvordan ens ideelle opgave i bestyrelsen skal se ud. Beskri-

velserne sendes herefter samlet ud til alle i bestyrelse senest den 12. au-

gust.  
6.  Eventuelt 

• Charlotte, Uddannelsesudvalget: Har stoppet 2 aspiranter grundet 

manglende erfaring omkring DcH. Hvis det forekommer fremover, 
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vil de også blive stoppet.  Uddannelsesudvalget har fuld opbakning 

fra landsudvalget. 

 

• Charlotte, Uddannelsesudvalget:  Udvalget vil gerne have mulighe-

den for at lave hold på Klubmodul, det vil gøre deres arbejde lettere. 

Louise tjekker om der er noget der kan styres med adgange.  

 

• Charlotte, Uddannelsesudvalget mangler en PC til Trine. Kristine 

har den med idag.  

 

• Christian: Har fået 3 tilbud på en container til opbevaring af AG-ba-

nen. Billigste er kr. 13.900 excl. moms. + levering. Christian arbej-

der videre med sagen. 

 

• Karina: Har kredsfanen, Christian tager den med til Næstved.  

 

• Louise har fået tilbud om en ekstra rallykonkurrence som skal afhol-

des til nytår. Når der er valgt dommere til den, så sendes besked til 

Hans og den lægges også på Klubmodul tilmelding.   

 

Der var ikke flere punkter og mødet blev afsluttet.  

 


